



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@byknmc.edu.hk

WEB: http://www.byknmc.edu.hk/

敬啟者： 貴子弟 _____ (_____ 班) 被挑選參加下述課外活動，詳情臚列如下：

活動名稱	參觀青衣消防局
活動內容	由消防隊長介紹消防設備、消防員工作及防火意識
日期	20/12/2024 (星期五)
活動地點	青衣消防局
集合時間	下午 2:00
集合及解散地點	學校及青衣消防局
解散時間	下午 3:30
負責老師	陸志偉及郭寶怡老師
備註	<ol style="list-style-type: none">1. 需穿著整齊 <u>校服</u> 出席活動。2. 如臨時未能出席活動，請在該天或之前通知負責老師及後補交家長信。3. 如活動當天天氣情況惡劣，會提早通知活動取消與否。4. 學生於活動當天需在 <u>學校有蓋操場</u> 集合，並由老師帶領步行至活動地點。5. 參加同學可先 <u>準備 1-2 條英文問題</u> 以備向消防隊長查問。

屆時由有關場地職員負責指導，敬請提點 貴子弟依時出席。

此致

各位家長

佛教葉紀南紀念中學

校長



謹啟

2024 年 12 月 2 日



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@byknmc.edu.hk

WEB: http://www.byknmc.edu.hk/

2 December 2024

Dear Parents/Guardians,

Your child _____ (Class: _____ Class No.: _____) has been selected to participate in the following extracurricular activity. The details are listed below:

Title	A Visit to Tsing Yi Fire Station
Content	The fire chief introduces fire equipment, firefighters' work, and fire prevention awareness
Date	20/12/2024 (Friday)
Venue	Tsing Yi Fire Station
Gathering Time	2:00 pm
Gathering Place	School's covered playground
Dismissal Time	3:30 pm
Dismissal Place	Tsing Yi Fire Station
Teachers-in-Charge	Mr. Lok Chi Wai & Ms. Kwok Po Yi
Remarks	<ol style="list-style-type: none">1. Students must wear neat school uniforms to attend the activity.2. If your child is unable to attend the activity, please notify the teacher-in-charge on or before that day and submit a parent's letter later.3. If the weather conditions are bad on the day of the event, we will notify you in advance whether the event will be cancelled or not.4. Students must gather at the school's covered playground on the day of the activity and be led by teachers to walk to the venue.5. Students can prepare 1-2 English questions for questioning the fire chief.

On the activity day, the venue staff will be responsible for providing guidance.

Please remind your child to attend the activity on time.

Yours faithfully,

Mr. Lam Chi Wai Jimmy
Principal